
 

 

 

Številka: 900-3/2023/5 

Datum: 9. 3. 2023 

 

ZAPISNIK 12. REDNE SEJE SVETA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA IN VRTEC ANKARAN  

 
12. redna seja sveta zavoda Osnovna šola in vrtec Ankaran je potekala v torek, 7. 3. 2023, s 
pričetkom ob 17. uri v učilnici št. 42, na razredni stopnji. 
 
Prisotni člani: Mirko Zorman, Nataša Jerman, Zorica Krstič, Miha Franca, Igor Smolnik, Katja 
Pišot Maljevac, Petra Privošnik, Veronika Minarikova, Bojan Ferlež, Mirella Ceglar Jurinčič, 
Valentina Šukljan. 
 
Odsotni člani: / 
 
Ostali prisotni: Željka Adamčič, ravnateljica, Kristina Twrdy, pomočnica ravnateljice za vrtec, 
Tanja Sabadin, računovodkinja in Ana Bordon, tajnik VIZ. 
 
G. Zorman pozdravi navzoče člane Sveta zavoda in ostale prisotne. Prebere predlog 
dnevnega reda in pozove člane k potrditvi le-tega.  
 
 

Svet zavoda Osnovna šola in vrtec Ankaran potrdi predlagani dnevni red in sicer, 

1. Pregled in potrditev zapisnikov 11. redne seje ter 5., 6. in 7. dopisne seje 

2. Letno poročilo za leto 2022 

3. Poročilo o popisu sredstev in obveznosti do virov sredstev na dan 31.12.2022 

4. Imenovanje treh kandidatov, predstavnikov delavcev šole in vrtca v Upravni odbor 

Šolskega sklada OŠV Ankaran 

5. Razvojne prioritete na podlagi ugotovitev Okrogle mize z dne 31. 5. 2022 

6. Informacije glede sanacije vrtca in šole glede na OPN Občine Ankaran 

7. Ugotovitev delovne uspešnosti ravnateljice za leto 2022 

8. Pobude, predlogi in mnenja 

  

Glasovanje o potrditvi dnevnega reda je potekalo z dvigom rok. lzid glasovanja je: 11 za, 0 

proti, 0 vzdržanih. 
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Seji se pridruži predstavnik Občine Ankaran, vodja oddelka za razvoj in investicije, g. Aleks 
Abramović, povabljen, da poda informacije glede sanacije vrtca in šole glede na OPN Občine 

Ankaran - točka 6 dnevnega reda. Predsednik Sveta zavoda predlaga, da se ta točka 
obravnava druga po vrsti, potem se nadaljuje po dnevnem redu, torej se po potrditvi 
predhodnih zapisnikov  obravnava točko 6. Člani Sveta zavoda se strinjajo. 

 

K TOČKI 1 

SKLEP 12/1 

Svet zavoda Osnovna šola in vrtec Ankaran potrdi zapisnike predhodnih sej, 11. redne seje, 

5., 6. in 7. dopisne seje. 

Glasovanje o sklepu št. 1 je potekalo z dvigom rok. lzid glasovanja je: 11 za, 0 proti, 0 

vzdržanih. 

 
K TOČKI 6 

Ni sklepa 

Svet zavoda Osnovna šola in vrtec Ankaran  se seznani z informacijami vezanimi na sanacijo 

Osnovne šole in vrtca Ankaran. 

 
G. Abramović poda informacije o aktualnih projektih na Občini Ankaran, ki se nanašajo 
neposredno na zavod Osnovna šola in vrtec Ankaran: 
 
1. sanacija posledic zamakanja vrtca Ankaran. V letu 2021 je bilo izvedeno javno naročilo, 
razpis za pridobitev izvajalca za izvedbo gradbenih del, na katerega se ni prijavil nihče. 
Osebno izrazi, da je bil izkušnja zelo slaba, saj je očitno šlo za usklajeno in načrtno delovanje 
izvajalcev gradbenikov, ki se niso prijavili. Ugotoviti so poskušali razlog za to, verjetno je bila 
kriva epidemija Covid-19 in informacije, ki so predčasno prišle v javnost. Najbolj pereč je rok 
izvedbe sanacije, ki je dokaj kratek – 6 mesecev in sama sanacija, ki je gradbeno zahtevna. 
Na objektu vrtca je bila neustrezno izvedena hidroizolacija. Postavi se vprašanje, ali bo dobra 
izvedena hidroizolacija rešila problem, glede na teren, na katerem vrtec stoji, saj so na 
območju podtalne vode. G. Abramović odgovori, da bi ustrezna hidroizolacija rešila problem. 
Nadalje se postavi vprašanje, da bi bilo morda ustrezneje zgraditi nov vrtec na drugi lokaciji? 
Tudi to možnost se preučuje, težava Občine Ankaran je, da je nadomestnih lokacij za gradnjo 
izredno malo. 
 
2. Sanacija posledic pogrezanja severnega krila šole, ki je bil dograjen leta 2007 – del šole, 
proti igrišču. Pri tej zidavi je bilo slabo izvedeno temeljenje. Težava je enaka, kot v zgoraj 
opisanem primeru, zaradi podtalnih vod. V kolikor se bo ta del šole še naprej pogrezal, bo 
potrebno sanirati temelje, kar pa je ponovno izredno zahteven projekt. 
 
3. Nadzidava oziroma izgradnja šolske telovadnice. Želje in potrebe zavoda in krajanov po 
večjem športnem objektu so velike.  
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Rešitev se izkazuje v smeri izgradnje nove športne dvorane, saj je dozidava oz. nadzidava 
obstoječe telovadnice težko izvedljiva. Poteka temeljita evalvacija v izbiri optimalne rešitve. 
Enako kot je g. Abramović že izpostavil, je težko najti primerno lokacijo za gradnjo večje 
stavbe. 
 
4. Projekt širitve šole in vrtca Ankaran. Glede na OPN oziroma glede na projekcije povišanja 
števila občanov oziroma otrok, bo vrtec potreboval še 4 igralnice in šola 8 učilnic. S tega 
razloga bi morali biti večji tudi jedilnica in kuhinja, za pripravo večjega števila obrokov. To je 
eden projektov, ki je bil že začet, ne more pa se konkretneje začeti izvajati, prav zaradi 
potrebnih nujnih sanacij objekta vrtca oziroma šole (glede na predhodno povedano). 
 
Nadalje poteka razprava o možnostih sanacije, prednostnih nalogah, možnostih izvedbe tako 
na strani Občine Ankaran kot na strani zavoda OŠV Ankaran. Vsi prisotni so mnenja, da bo 
treba poiskati primerno, optimalno rešitev za vse vpletene, še najbolj pa za otroke in učence, 
ki jih bo treba preseliti drugam za določen čas, da bi se lahko izvedla temeljita sanacija vrtca 
oziroma morebitna dozidava šole.  
 
Predsednik Sveta zavoda je točko dnevnega reda zaključil z željo, da bi bili o iskanju rešitev za 
opisane težave sproti obveščeni. Vodstvo zavoda je pri načrtovanju izvedbe pripravjeno in 
želi sodelovati, prav tako člani Sveta zavoda. V interesu vseh je, da prostorska stiska ne bi 
ogrožala kakovosti ali celo same izvedbe vzgojno-izobraževalnega dela skladno s potrebami 
otrok in lokalne skupnosti. 

 

K TOČKI 2 

SKLEP 12/2 

Svet zavoda Osnovna šola in vrtec Ankaran sprejme Letno poročilo za leto 2022. 

Glasovanje o sklepu št. 2, je potekalo z dvigom rok. lzid glasovanja je: 11 za, 0 proti, 0 

vzdržanih. 

 
Ravnateljica predstavi Letno poročilo za koledarsko leto 2022. Predstavi na kratko vsebinski 
del Letnega poročila. Besedo preda ga. Tanji Sabadin, računovodkinji, ki predstavi finančni 
del poslovnega poročila, ki poudari, da so se nekateri stroški, kot so za elektriko, hrano, 
povišali tudi za 30 %. Letos prvič je bil rebalans izveden dvakrat, za kar so člani sveta tudi 
glasovali na dopisnih sejah. V letu 2022 je bila tolikšna podražitev na vseh področjih oziroma 
pri vseh postavkah presenečenje. Od načrtovanih sredstev finančnega načrta je ob koncu 
leta primanjkovalo 47.300 Eur. Z Občino Ankaran se vsako leto pripravi finančni načrt, ki je 
optimalen, cilj zavoda je vedno pozitivna ničla, kar je bilo do sedaj v vseh letih realizirano in 
je bil presežek sredstev od načrtovanih vrnjen ustanoviteljici. Poteka razparava o stroških 
hrane, ki se je podražila za 10 %, preračunano na vse obroke. Cena obrokov, ki jo plačujejo 
starši oz. zunanji odjemalci pa ne pokriva več podražitev. V vrtcu je enaka težave pri ceni 
prehrane, saj ta dejansko ne pokriva več stroškov. 
 
Na koncu predstavi še izračun stroškov nadstandardnega programa za učence, ki se  izvaja 
skozi celo šolsko leto v obliki izletov, tekmovanj, ogledov kulturnih in ostalih prireditev, 



 

4 

avtobusnih prevozov, v izračun pa ni bil vključen strošek izvedbe šole v naravi, na učenca je 
strošek 213,65 Eur na leto oziroma preračunano za čas celotnega šolanja, devetih let, bi bil 
strošek 1.992,85 Eur na učenca. Slednjega starši ne plačujejo, saj strošek, drugače kot v 
večini drugih občin, v celoti krije Občina Ankaran. V razpravi je bilo poudarjeno, da so 
predvsem učenci v šoli deležni tudi drugih ugodnosti, ki se jih večina niti ne zaveda in jih v 
obliki nadstandarda (ugodneje kot določa normativ) financira občina: manjše število otrok v 
oddelu v nekaterih razredih, več svetovalnih delavcev, več zaposlenih v kuhinji itd. 
 
 
K TOČKI 3 

SKLEP 12/3 

Svet zavoda Osnovna šola in vrtec Ankaran se seznani in potrdi Poročilo popisa sredstev in 

obveznosti do virov sredstev na dan 31.12.2022. 

Glasovanje o sklepu št. 3, je potekalo z dvigom rok. lzid glasovanja je: 11 za, 0 proti, 0 

vzdržanih. 

 
Miha Franca predstavi Poročilo popisa sredstev in obveznosti do virov sredstev na dan 
31.12.2022. 
 
Pri terjatvah so bili odpisane neizterjane terjatve iz preteklih let, v skupnem znesku 106,81 
Eur. Od osnovnih sredstev in opreme je bilo odpisanih 12 stolov (največ do sedaj), stoli niso 
bili več primerni za učence. V kuhinji je bilo odpisano večje število skodelic. Ostala oprema je 
v dokaj solidnem stanju, razen opreme v telovadnici, ki pa je iztrošena in bo potrebna 
zamenjava. 
 

K TOČKI 4 

SKLEP 12/4 

Svet zavoda Osnovna šola in vrtec Ankaran potrdi imenovane zaposlene OŠV Ankaran v 

Upravni odbor Šolskega sklada Osnovne šole in vrtca Ankaran.  

Glasovanje o sklepu št. 4, je potekalo z dvigom rok. lzid glasovanja je: 11 za, 0 proti, 0 

vzdržanih. 

 
Ravnateljica pove, da je preteklemu UO potekel mandat že pred časom, da ni bil aktiven, da 
pravzaprav ni bilo potrebe, da bi bila sredstva črpana iz Sklada. Sredstva pa so se nabirala, 
predvsem z prodajo izdelkov učencev, z donacijami, tako, da je trenutno v skladu 3.447,78 
Eur sredstev. Nadalje pove, da so kandidaturo za članice upravnega odbora zaposlenih šole 
in vrtca podale Franka Cah Jakac, Nada Đukić, Ana Bordon. 
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K TOČKI 5 

Ni sklepa 

Svet zavoda Osnovna šola in vrtec Ankaran je seznanjen z razvojnimi prioritetami 

Razvojnega načrta OŠV Ankaran. 

 
Ravnateljica predstavi evalvacijo razvojnega načrta OŠV Ankaran in poda smernice 
posodobljenega Razvojnega načrta OŠV Ankaran.  
 
Povzame vsebine, ki se že izvajajo, smernice za nadaljnje obdobje razvojnega načrta in 
vsebine, ki se ne izvajajo ter razloge za to, po posameznih področjih, vzgojno izobraževalnega 
procesa, razširjenega oz. obogatitvenega programa, klime in odnosov, sodelovanja s straši in 
sodelovanja z lokalno skupnostjo. 
 
 
K TOČKI 7 

 SKLEP 12/7 

Svet zavoda Osnovna šola in vrtec Ankaran potrdi redno delovno uspešnost ravnateljice za 

leto 2022. 

Glasovanje o sklepu št. 7, je potekalo z dvigom rok. lzid glasovanja je: 11 za, 0 proti, 0 

vzdržanih. 

 

G. Zorman povzame okrožnico, poda svoje mnenje glede ocenjevanja redne delovne 
uspešnosti ravnateljev. Po izvedenem glasovanju in potrditvi 100 % redne delovne 
uspešnosti ravnateljice za leto 2022, pozove člane za mnenja, pripombe, ki bodo podane oz. 
zapisane v obrazložitvi za Občino Ankaran. 
 
Ga. Krstič pove iz lastnih izkušenj, da je ravnateljica strokovna, sodelovalna, dosegljiva, da 
zna prisluhniti in slišati, kar je izredno pomembno za strokovne delavce, pri njihovem delu. 
 
Ga. Privošnik pove, da ravnateljica odlično dela, odlično sodeluje s starši, ustvarja odlično 
klimo v zavodu, dela izven urnika, ob vikendih, saj pošilja oz. odgovarja na elektronsko pošto, 
deluje na področju inkluzije, poda pohvale, da si zasluži najvišjo možno oceno.  
 
Ga. Minarik pa pove oz. izpostavi lastno izkušnjo integracije tujcev, da je izkušnja pozitivna, 
da šola izredno sodeluje in deluje za tujce, tudi v primeru integracije ukrajinskih učencev z 
zaščito. 
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K TOČKI 8 

Ni sklepa  

 
G. Zorman pozove k pobudam, predlogom in mnenjem.  
 
Ga. Privošnik pove, da se bo v letošnjem letu ustanovila delovna skupina sveta staršev za 
evalvacijo. Z zadnje, redne seje Sveta staršev pove, da je želja po dodatni seji, s tematsko 
vsebino, kot npr. spletno nasilje, teme, ki so trenutno izziv. Poslovnik o delu sveta staršev bo 
narejen do konca leta. 
 

Seja se je zaključila ob 18.40 uri. 

 

Zapisala:                   Predsednik Sveta zavoda 

Ana Bordon,         mag. Mirko Zorman 

Poslovni sekretar  


